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Opgemaakt door I. van Breda, commissiegriffier 
Aanwezig 
 

De heer Harry van de Ven, voorzitter 
De dames Deborah Eikelenboom (SP) en Maxime Vonk (VVD) en de heren 
Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), 
Arnoud Strijbis (CDA) en Antoon van Baal (PvdA)  
Burgemeester Machteld Rijsdorp 
Wethouders Sjaak Sperber en Theo van der Heijden 
Ambtelijke bijstand: Carlo Zwartendijk, Pauline Strijbos 
Presentaties en toelichting verzorgd door: Arie Endeman (teamchef), Karin 
van den Eijnde (RIEC), Bas Smulders (VVH), Jarno Leduc en Edwin Huijbregts 
(wijkagenten) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Berry van 't Westeinde, griffier 
De heren Johan Swaans (VVD) en Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg) 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2014/20-november/19:30 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
Wethouder Sjaak Sperber heeft een mededeling over de stand van zaken bij de regionale aanbesteding van 
jeugdzorg. Er is een eerste calculatie gemaakt van de offertes. Het bedrag van de daadwerkelijke aanbesteding 
ligt regionaal € 5,7 miljoen hoger dan begroot.  
Tevens een toelichting dat de wethouder met andere wethouders uit de regio bij VWS op bezoek is geweest.  
Gespreksonderwerpen: de datum voor de regionale inkoop van 1 november is niet gehaald, de nog lopende 
onderhandelingen met 2 aanbieders en de brief van de samenwerkende jeugdzorgspecialisten.  
Conclusie: het was een goed gesprek, bedoeld ter ondersteuning.  
Suggestie VWS: laat een analyse uitvoeren door onderzoekscommissie OTD.  
 
Vragen vanuit de commissie.  
PvdA: een eerste calculatie van de aanbiedingen leidt tot een prognose van € 5,7 miljoen voor Hart van 
Brabant. Wat betekent dit voor Goirle?  
Wethouder Sjaak Sperber: Het bedrag is niet gespecificeerd per gemeente. De offertes lijken niet realistisch.  
 
2.  Raadsvoorstel begroting 2015 Hart van Brabant 
  
Standpunten fracties: 
Pro Actief Goirle Betreurt het dat door het college niet wordt belicht wat deze begroting voor Goirle 

betekent. Vindt het boeken van resultaten een legitimiteit voor de samenwerking.  
SP Vindt dit een forse verhoging van de bijdrage en vraagt zich af wat de regionale 

samenwerking concreet betekent voor Goirle. Vindt het teleurstellend dat concrete plannen 
voor Goirle ontbreken en verwacht dat Goirle voortaan vooraan staat omdat anders het 
draagvlak afneemt. Bij andere gemeenten staan concrete plannen genoemd zoals de € 4,4 
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miljoen voor zonnepanelen op daken van scholen. SP vraagt waarom Goirle hier niet bij zit.  
Lijst Riel-Goirle Sluit zich aan bij de vorige sprekers. Vindt het belangrijk om wederom stil te staan bij de 

democratische legitimatie. Vindt het jammer dat niet concreet duidelijk wordt wat de 
meerwaarde voor Goirle is.  

CDA Is positief over deze samenwerking, maar vindt de personeels- en apparaatskosten 
schrikbarend hoog. Vraagt of de wethouder een toelichting kan geven. Tweede termijn: 
CDA vindt anderhalf miljoen euro een fors bedrag voor een netwerkorganisatie. Is verbaasd 
dat de conclusie over apparaatskosten klopt. CDA zal zich hierin verdiepen en wil het liefst 
in overleg met het college een signaal afgeven.  

 
Wethouder Theo van der Heijden bij de regionale samenwerking is Slow Leisure ingebracht in het PoHo. Ook 
Care zal in het PoHo nog worden ingebracht. Democratische legitimatie is een onderwerp voor de radendagen. 
Het totaal aan apparaatskosten betreft voor midpoint  € 423.000,-.  
  
Afspraken en toezeggingen: 
In de begroting staat een subsidiebedrag vermeld van 4,4 miljoen euro voor zonnepanelen op daken van  
scholen. De SP vraagt waarom Goirle niet bij deze concrete plannen zit en waar dit bedrag vandaan komt.  
De wethouder zoekt het uit -de totale bijdrage van alle gemeenten is 2,8 miljoen euro- en komt daar bij het 
verslag op terug. 
 
CDA vraagt een toelichting op de personeels- en apparaatskosten.  
De wethouder zoekt uit wat de personele omvang is en hoe de organisatie in elkaar zit, en komt daar bij het 
verslag op terug. 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel is in principe een A-stuk tenzij de beantwoording bij het verslag aanleiding geeft dit raadsvoorstel 
te bespreken in de raad.  
 
 
3. Raadsvoorstel financiële verordening 2015 
 
Standpunten fracties:  
Lijst Riel-Goirle Vanmiddag is besloten dit stuk van de agenda te halen en het eerst te bespreken in het 

auditcomité. 
CDA Vindt dat het financiële beleid en de verordening in de commissie AZ thuishoort, vindt dit 

geen taak van het auditcomité, hoewel daar de expertise verzameld is. Gaat akkoord met 
het voorstel en stelt voor om in de agendacommissie te bespreken wat waar thuishoort.  

Pro Actief Goirle Stelt voor goed te overwegen wat in AZ dan wel het auditcomité wordt behandeld. 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt niet behandeld in de raadsvergadering van 9 december 2014. 
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Afspraken en toezeggingen: Wethouder Theo van der Heijden geeft een toelichting en stelt voor het voorstel 
eerst te bespreken in het auditcomité, daarna in de commissie AZ, en dan in de raad. 
 
4. Raadsvoorstel belastingtarieven 2015: onroerende-zaakbelasting (OZB)  
 
Standpunten fracties: geen.  
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel kan als een A-stuk naar de raad. 
 
 
5.  Raadsvoorstel startnotitie zelfstandigheid Goirle  
 
Standpunten fracties: 
CDA Is verbaasd over dit raadsvoorstel. De opdracht is gegeven in het coalitieakkoord en hoeft 

niet opnieuw te worden verstrekt. Kiest niet voor optie 1 of 2 maar voor een tussenweg: 
1a is wel goed, 1b niet. CDA stelt voor het raadsvoorstel niet te agenderen voor de 
raadsvergadering. Vindt dat het college aan de slag kan en wenst het college succes.  

Lijst Riel-Goirle Is verbaasd dat in de notitie niet wordt gesproken over de samenwerking met Oisterwijk en 
Hilvarenbeek. Vraagt waarom het college een voorkeur heeft voor optie 1. Stemt in met 
het voorstel van het CDA. 

VVD Kan zich vinden in uitgangspunt 1.  
PvdA Deelt de uitgesproken lichte verwondering. Vindt 1a net iets te behoudend. Wil de 

argumenten die pleiten voor de zelfstandigheid van Goirle aanvullen met aspecten die heel 
actief die zelfstandigheid van Goirle bevorderen en die de kansen op onzelfstandigheid zo 
klein mogelijk maken. Dat betreft dan aspecten die genoemd zijn door collega's van het 
CDA en LRG. Stemt in met het voorstel van het CDA. 

Pro Actief Goirle Vindt dat in het document antwoord op de volgende vragen moet worden gegeven: of en 
waarom Goirle op langere termijn bestaansrecht heeft; wat zijn de bedreigingen van 
zelfstandigheid; welke rolopvatting past bij een gemeentelijke overheid; hoe zal het lukken 
om die rol in de toekomst in te vullen. Stemt in met het voorstel van het CDA. 

 
Burgemeester Machteld Rijsdorp is blij met de reacties op deze startnotitie. Als bespreking in deze commissie 
voldoende is, dan gaat het college van start.  
 
Afspraken en toezeggingen:   
Conclusie: een meerderheid van de commissie stemt in met het voorstel van het CDA. De commissie AZ 
agendeert dit voorstel niet voor de raadsvergadering, het college kan direct beginnen met het uitvoeren van de 
eerder gegeven opdracht. 
 
Advies van de commissie:  
Het voorstel komt niet op de agenda van de raad.  
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6. Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
 
Standpunten fracties: 
LRG Geeft een terugkoppeling van de bijeenkomst met raadsleden uit Goirle, Hilvarenbeek en 

Oisterwijk. Het vergaderen zonder agenda werd aanvankelijk als lastig ervaren. In het begin 
zat er wrijving over het vraagstuk wat is de ruimte van hetgeen we gaan onderzoeken, zijn 
we gehouden aan de zienswijzen die in onze gemeenten bestaan. De uitkomst is dat we 
onszelf nog geen beperkingen opleggen en we komen de volgende keer met een duidelijke 
agenda om langzaam in te zoomen op de vraag wat willen we nu eigenlijk en kunnen we 
richting de burgers de democratische legitimatie duidelijk maken. Bij een aantal leden zat 
weerzin op overstappen van samenwerking op het gebied van uitvoering naar 
samenwerking op het gebied van beleid terwijl anderen dit een logische stap vinden.  

CDA Heeft twee aanvullingen. Vond het positief dat alle 12 raadsleden aanwezig waren. Op 1 
december vindt de volgende bijeenkomst met raadsleden plaats. Stelt voor om in de 
commissievergadering AZ in januari ruimte te maken om over dit onderwerp te spreken.  

 
Afspraken en toezeggingen:  dit onderwerp agenderen voor de commissievergadering AZ in januari 2015 en 
verslag doen van de komende bijeenkomst met raadsleden uit Goirle, Hilvarenbeek en Oisterwijk die op 1 
december 2014 zal plaatsvinden.  
 
7.  Verslag  Brede commissie vergadering van donderdag 9 oktober 2014 
Het verslag wordt naar aanleiding van twee opmerkingen van het CDA gewijzigd vastgesteld.  
 
8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
Burgemeester Machteld Rijsdorp geeft een toelichting op het congres van dinsdag 25 november over het 
onderwerp leefbaarheid. Na het aflopen van de provinciale subsidieregeling Idop is er een nieuwe 
subsidieregeling leefbaarheid waar alleen burgers een beroep op kunnen doen. De gemeente faciliteert 
vrijwilligers, daarnaast worden uitgangspunten vastgelegd en dinsdag wordt een convenant gesloten.  
 
9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er worden geen vragen gesteld. 
 
10. Stukken ter kennisname 
Hierover worden geen opmerkingen gemaakt. 
 
11. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
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12. Veiligheid in Goirle (vanaf 20.45 uur)  
 
Presentaties worden verzorgd door: 
Burgemeester Machteld Rijsdorp 
Arie Endeman, teamchef politie  
Karin van den Eijnde (RIEC) 
 
Er zijn geen vragen van de commissieleden. De presentaties worden ter beschikking gesteld. 
 
 
Besloten deel van de vergadering  
 
Een presentatie wordt verzorgd door Carlo Zwartendijk 
 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23:00  uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
15 januari 2015, 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
 
Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

20 
november 
2014 

Begroting Hart van Brabant 
In de begroting staat een subsidiebedrag 
vermeld van 4,4 miljoen euro voor 
zonnepanelen op daken van  scholen. De 
SP vraagt waarom Goirle niet bij deze 
concrete plannen zit en waar dit bedrag 
vandaan komt. 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

Bij verslag Zie antwoord onderaan (*) 

20 
november 
2014 

Begroting Hart van Brabant 
CDA vraagt een toelichting op de 
personeels- en apparaatskosten.  
De wethouder zoekt uit wat de personele 
omvang is en hoe de organisatie in elkaar 
zit.  

Wethouder Theo 
van der Heijden 

Bij verslag Zie antwoord onderaan (**) 

20 
november 
2014 

Bijeenkomst raadsleden Goirle, 
Hilvarenbeek en Oisterwijk  
Dit onderwerp agenderen voor de 
commissievergadering AZ in januari 2015, 
dan verslag doen van de gezamenlijke 
bijeenkomst van raadsleden die op 1 
december 2014 zal plaatsvinden. 

Agendacommissie   
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10 sept. 
2014 

Bij raadsvoorstel Wet Markt en Overheid 
vraagt de PvdA of er verenigingen van 
buiten de gemeente Goirle zijn die gebruik 
maken van onze accommodaties. 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

 Bij verslag of via raadsinfo 

10 sept. 
2014 

BOA capaciteit in Goirle, Hilvarenbeek en 
Oisterwijk. CDA vraagt een overzicht van 
de capaciteitscijfers te verstrekken.  

Burgemeester 
Machteld Rijsdorp 

Begin volgend jaar  

 

Begroting Hart van Brabant 
In de begroting staat een subsidiebedrag vermeld van 4,4 miljoen euro voor zonnepanelen op daken van  scholen. De SP vraagt waarom Goirle niet bij deze concrete plannen zit en 
waar dit bedrag vandaan komt. 

Reactie (*) :  
A. Er is geen cofinanciering ingezet. Het bedrag betreft puur subsidie. Het betreft een exploitatiesubsidie en geen investeringssubsidie. Dat betekent dat het 

bedrag verstrekt wordt op het moment dat men erin slaagt de duurzame energie te produceren volgens doelstelling.  

B. De eerste tranche aanvragen is tot stand gekomen op grond van een green deal die de gemeente Tilburg heeft gesloten met T Primair (de verzamelde 
schoolbesturen) en MOED. In principe werd op grond daarvan subsidie aangevraagd voor Tilburgse scholen. Niettemin zat bij de eerste tranche aanvragen al 
een school uit Goirle (De Kleine Akkers). Op basis van de green deal zijn de scholen onderzocht. Dat mondde uit in de subsidieaanvraag voor de scholen die 
geschikt waren om mee te doen. 3 november jongstleden is een nieuwe jaarlijkse aanvraagronde ‘open gegaan’. Daarbij zaten twee scholen uit Goirle.  

Als de gemeente Goirle een green deal zou willen sluiten met MOED en de verzamelde schoolbesturen uit Gorile dan verzorgt MOED met graagte een 
aanvraagronde voor de Goirlese scholen. Herman Gels (directeur stichting MOED) heeft te kennen gegeven zeer bereid te zijn een dergelijke green deal te 
faciliteren. O.a. met tekstvoorstellen. 
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Begroting Hart van Brabant 
CDA vraagt een toelichting op de personeels- en apparaatskosten. De wethouder zoekt uit wat de personele omvang is en hoe de organisatie in elkaar zit. 
 
Reactie (**): 
Om van het programma zoals beschreven in de begroting te kunnen realiseren is een compacte basisorganisatie nodig bij Regio Hart van Brabant. Gewerkt wordt 
vanuit het principe van netwerksamenwerking. Dit betekent dat de organisatie geen uitvoeringsorganisatie heeft of zal krijgen. Waar mogelijk wordt gewerkt met 
zittende ambtelijke capaciteit. De regionale capaciteit die wel wordt ingezet richt zich op proces- en programmamanagement. Met als doel het faciliteren van de 
bestuurlijke sturing op de regionale werkagenda, bijvoorbeeld via strategisch advies aan het algemeen bestuur en facilitering van regelmatige 
portefeuillehoudersoverleggen, Hart van Brabantdagen, Radendagen, Thema-avonden voor raadsleden, etcetera.  

De capaciteit binnen de basisorganisatie van Regio Hart van Brabant omvat in 2015: 
- een parttime programmadirecteur (ongeveer 0,5 fte) 
- een fulltime programma coördinator (1 fte) 
- 0,8 fte managementassistentie 

Midpoint Brabant 

Voor de realisatie van de triple-helix agenda van Midpoint Brabant wordt beperkt capaciteit ingehuurd van programmamanagers (drie dagen per week, één 
programmamanager per economische speerpuntsector en dwarsverband). Dat betekent het volgende: 

- Programmamanager Care Avenue: 3 dgn per week 

- Programmamanager Leisure Boulevard: 3 dgn per week 

- Programmamanager Logistics Cities: 3 dgn per week 

- Programmamanager Aerospace & Maintenance: 3 dgn per week 

- Programmamanager Arbeidsmarkt: 3 dgn per week 
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- Programmamanager MOED: 3 dgn per week 

 

Daarnaast zijn uitvoerende taken belegd bij Midpoint Brabant die de regionale programmaontwikkeling moeten stimuleren, evenals het tot stand komen van 
projecten en het verwerven van projectfinanciering. Deze taken zijn ondergebracht in: 

- Regiepunt Social Innovation (definitie programmatische focus): 3 dgn per week 
- Servicepunt Externe Financiering (financiering van programmalijnen en projecten): 4 dgn per week 
- Servicepunt Regionaal Economisch Actieprogramma/ REAP (financiële ondersteuning projecten en businessplannen in wording): 1 dag per week (kosten 

drukken op REAP begroting) 
- Regiepunt acquisitie (aantrekken nieuwe investeerders): 3 dgn per week 

Bij Midpoint Brabant zit tenslotte: 
- Directie (algemeen directeur (2 dgn), directeur strategie en beleid (2,5 dag), directeur acquisitie & business development (2 dgn) 
- Budget voor het organiseren van het secretariaat en de financiële administratie 

Algemeen 

Het inhoudelijke zwaartepunt van de begroting ligt in de hoofdstukken 2 tot en met 6 (het programma). Het financiële zwaartepunt ligt bij hoofdstuk 7 (het 
apparaat). De reden hiervoor is dat deze begroting vooral gaat over de financiering van de basisorganisatie van Regio Hart van Brabant en Midpoint Brabant. 
Basisorganisaties die tot doel hebben te werken aan inhoudelijke programma’s en projecten en voor die projecten financiering te vinden. Dat betekent dat het in de 
basisorganisatie geïnvesteerde publieke geld uiteindelijk een grote multiplier krijgt. De multiplier blijkt uit de financiële omvang  van het totaalprogramma met alle 
projectfinanciering. Voor het organogram: zie hieronder. 
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